
ALGEMENE LEDENVERGADERING OVER 2018 
  
 
Datum    : Vrijdag 2 maart 2019, aanvang 20.00 uur  
Plaats    : Schemerpit, Tenniscomplex Volendam   
Aanwezig : Jack Bont, Jan Koning, Peter Tol, Karina Bont-Schilder 
Afwezig : Cor Veerman  
Notulist : Miranda Zwarthoed-Schilder   
Gast  : Mike van Eerd (www.haarlemsantiago.nl) 
  
Agenda van de algemene ledenvergadering: 
  
  1. Opening door de voorzitter 
  2. Mededelingen en bestuursbeleid 
  3. Notulen van de algemene ledenvergadering van vorig jaar 
  4. Ingekomen stukken en uitgaande post 
  5. Verslag van de penningmeester 
  6. Verslag van de secretaris 
  7. Verslag van de ledenadministrateur 
  8. Evenementen WSV ‘n Loopie 

a) Succes Verenigingstochten 
b) Estafette wandeltocht 2020 
c) Zuiderzeewandeltocht 
d) Vierdaagse Nijmegen / Verzorging 
e) Mastermate Divema Avondvierdaagse Volendam 
f) Midzomernachtloopie 

  9. Bestuursverkiezing 
10. Benoeming kascontrolecommissie   
11. Vaststelling lidmaatschap contributie voor 2020 
12. Rondvraag en suggesties  
13. Sluiting – aansluitend presentatie Mike van Eerd.  
 
Aantal aanwezige leden: 50 
  
1.    Opening door de voorzitter 
Voorzitter Jack Bont  opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Het bestuur 
is verheugd over de opkomst. Zo’n 50 tal leden zijn prestent. Wij danken de Bruine voor de  
overheerlijke cake van Ab van Pooy.  
 
2.    Mededelingen en bestuursbeleid  

• Harry de Jong en Cees Max hebben aangegeven vanavond niet aanwezig te kunnen 
zijn. 

• Cor Veerman (ledenadministratie) is  helaas afwezig. Zijn agendapunten zullen over 
de andere bestuursleden worden verdeeld.  

• Er wordt een moment stilte in acht genomen vanwege het overlijden van Dick 
Veerman (Doede). Dick was vele jaren voor ’n Loopie actief als vrijwilliger in de 
verzorging tijdens de Vierdaagse van Nijmegen. 

http://www.haarlemsantiago.nl/


• Na afloop van de vergadering zal Mike van Eerd, voorzitter van stichting Haarlem 
Santiago, een presentatie geven over het lopen van de Camino de Santiago. Na 
afloop gaan we met de pet rond om een kleine vergoeding voor de stichting op te 
halen.  

 
3.    Notulen van de vergadering van vorig jaar 
De notulen van de jaarvergadering over 2018 zijn ter inzage aanwezig en worden nog 
eenmaal kort doorgenomen. Aangezien er geen vragen of opmerkingen over zijn, worden 
deze met dank aan Candy Smit vastgesteld. Candy is helaas niet aanwezig i.v.m. griep.  Het 
bestuur heeft reeds afscheid genomen maar we danken Candy voor al haar inzet. Candy was 
vanaf de oprichting actief voor de vereniging.  
 
4.    Ingekomen stukken en uitgaande post 
Er zijn geen ingekomen stukken. Er is geen uitgaande post.  
 
5.    Verslag van de penningmeester 
Het woord is aan Peter, de penningmeester.  We zien op de balans van 2018 een positief 
resultaat van € 1.410,-- Dit is  € 500,-- meer dan vorig jaar.  
 
De avondvierdaagse baart zorgen. Naast de kosten zal ook gekeken worden of het verstandig 
is om met de organisatie hiervan door te gaan. De opkomst van onze eigen leden is heel 
laag.  Na afloop zullen wij evalueren, doorgaan of niet. Mocht de opkomst niet verbeteren 
dan stoppen wij.  We doen een groot beroep op de vrijwilligers om de tochten uit te zetten 
en te begeleiden maar dat kan niet voor 100 lopers.  
 
De Vierdaagse van Nijmegen geeft een winst van € 233,95. Dit is mede te danken aan de vele 
sponsoren en de verzorging.  
 
De Zuiderzeetocht heeft ondanks de mindere deelname toch een kleine winst kunnen 
bewerkstellen van  € 271,20. Dit komt met name door de mindere lasten. (2017 € 3.703,-- en 
2018 € 3.114,--). De winst van 2017 € 1.985,56 staat in geen verhouding tot de winst van 
2018 van € 271,20.  De inkomsten waren in 2017 € 5.688 en in 2018 € 3.385,--. Het bestuur 
benadrukt ook hier dat het aantal leden beperkt mee loopt. Dat is heel jammer. Onze leden 
lopen in grote getale voor € 25,-- mee met de Damloop en niet gratis voor de eigen 
vereniging.  
 
De Praag-loop kende een verlies van € 410,--. Dit kwam met name door kosten van de eerste 
etappe.  Wij hebben een bus moeten huren voor de tocht over de afsluitdijk. Tevens hadden 
wij schade met de bus van garage Molenaar. Dit hebben wij moeten afkopen voor een 
bedrag van € 1.000,--. 
 
De midzomernacht is kosten neutraal.  
 
De sponsorbedragen zijn verhoogd van € 1.050,-- naar € 2.900,--. Dit komt met name door 
onze nieuwe sponsor, schoonmaakbedrijf Succes B.V. , die een bijdrage geeft van € 1.500,-- 
per jaar voor de koffie met gebak tijdens de maandloopjes.  
 



Daarnaast is de contributie verhoogd en dus ook de afdracht aan de wandelbond.  
 
Klaas  Jonk vraagt of de Zuiderzee wandeltocht dit jaar ook weer met Moederdag en/of 
Hemelvaart wordt gehouden. Volgens klaas was dat één van de reden dat de opkomst zo 
laag is. Dat is in 2019 niet het geval. Voor de rest zijn er geen vragen over het financiële 
plaatje.  
 
De balans van 2018 is opgemaakt en goedgekeurd door de kascontrolecommissie. Deze 
bestaat uit Martin de Graaff en Nana Bien, waarvan onze hartelijke dank!  
 
6 Verslag van de Secretaris  
Komt bij punt 8 
 
7 Verslag van de ledenadminstratie 
Cor Veerman is helaas niet aanwezig. Karina Bont-Schilder neemt dit over. Het aantal leden 
is gegroeid van 600 naar 606 leden. Het is mooi om te zien dat we nog altijd een groeiende 
vereniging zijn. Dit komt mede omdat er volgend jaar weer een estafette-wandeltocht naar 
Wenen wordt gehouden. De verhouding mannen – vrouwen blijft gelijk. De gemiddelde 
leeftijd gaat gestaag omhoog. De jongste deelnemer is 14 jaar  
 
8. Evenementen WSV ‘n Loopie 
Succes Verenigingstochten 
Secretaris Jan Koning bedankt schoonmaakbedrijf Succes voor de sponsering van de 
maandelijkse verenigingsloopjes. Iedere zondag van de maand wordt deze gelopen. Wind, 
regen, sneeuw, zonneschijn, het maakt de organisatie niet uit. Er wordt altijd gelopen. De 
koffie met gebak wordt betaald en alle leden en niet leden zijn van harte welkom. De tocht is 
meestal +/- 25 km lang en kan altijd worden ingekort of verlengd. Wij vertrekken vanaf de 
Opperdam om 8.30 uur. Soms starten we in een andere plek waar we dan naar toe rijden.  
 
Onderstaand een opsomming van de komende loopjes:  
 

- 7 april Rinus Laan – Marken 
- 18-19 mei de Zuiderzeetocht 
- 20-24 mei Mastermate Divema avondvierdaagse Volendam 
- 2 juni wandelen in en rond de Beemster  
- 14 juni midzomernachtwandeling 
- 7 juli Zuiderwoude 
- 15 september Eilandspolder 
- 21 september Dam tot Dam wandeltocht 
- 6 oktober Twiske 
- 3 november Ilpendam  
- 1 december Etersheim  

 
Estafette wandeltocht 2020 
Jan laat de ploegen zien. Er zijn in totaal 27 ploegen. Alle groepsleiders krijgen een overzicht 
waarbij hun voorkeuren kunnen worden aangegeven. Alle etappes zijn 4 dagen! Wij starten 
vanuit Volendam op 15 maart 2020 en hopen 30 juni 2020 Wenen te bereiken. Het 



enthousiasme was dit jaar enorm. Binnen een paar minuten na middennacht hadden zich 19 
ploegen gemeld. Binnen 24 uur hadden zich 26 ploegen aangemeld. Twee wandelaars 
hebben zich ‘los’ aangemeld.  Vriendelijk verzoek om na te gaan of er ruimte is in de 
bestaande groepen. Graag doorgeven aan de organisatie.  
 
De eerste route wordt bekeken. Deze gaat langs de kust en kan worden gelopen in een 
groep of gezamenlijk zoals de route naar Praag. Het bestuur ziet natuurlijk het liefst invulling 
door een ploeg. 
 
Zuiderzeewandeltocht 
Deze wordt gehouden op 18/19 mei. Het betreft geen feestdag, geen Moederdag dus alle 
leden van onze vereniging zijn van harte welkom om één of twee dagen mee te lopen. Het is 
goede voorbereiding voor de vierdaagse en de estafetteloop naar Wenen. Laten wij deze 
wandeling met z’n allen op de kaart zetten. Er liggen flyers op de tafels. Deze kunnen wij 
uitdelen of ergens ophangen.  
 
Vierdaagse Nijmegen / Verzorging 
De verzorging van de vierdaagse gaan we per 1 mei a.s. openstellen. Wij gaan uit van 125 
personen met een maximum van 150. Helaas is Dick Veerman overleden. Hij was altijd een 
trouwe verzorger bij de Vierdaagse. Ook Ton de Wit en zijn vrouw Marja zullen helaas niet 
aanwezig zijn. Wij wensen deze toppers heel veel sterkte. Wij gaan ze missen! Als iemand 
hen wil vervangen dan kan daarvoor informatie worden ingewonnen bij Kees Molenaar Pink.  
 
Mastermate Divema Avondvierdaagse Volendam 
De avondvierdaagse wordt gehouden van 20 – 24 mei 2019. Vorig jaar waren er 125 
deelnemers. Wij hopen dit jaar echt op een betere opkomst. Daarna kijken we of wij 
hiermee door kunnen gaan.  
 
Midzomernacht ‘n loopie – Wijk van Zee – Volendam  
Deze wordt gelopen op 14 juni 2019 gelopen. De route gaat van Coast to Coast. Wij 
vertrekken om 20.30 uur vanaf de Opperdam. De verzorging wordt wederom gedaan door 
Ton Sterk. Bloemetjes op de tafel, fakkels in het bos, lekkere slaatjes en broodjes en om ’s 
morgens om half 6 gebakken eieren met spek. Tot slot een glas bier of een wijntje bij 
aankomst om half 8 op de dijk bij Van den Hogen. Kom op allemaal, anders liggen wij toch 
maar in bed. Wij gaan uit van 30 aanmeldingen. De route is 50 km. Voorwaarde om mee te 
doen is goed getraind en goed verlicht. Aanmelden kan bij Karina Bont-Schilder. Kosten 
€ 20,--.  
   
9. Bestuursverkiezing 
Cor Veerman is dit jaar aftredend en wel herkiesbaar. Cor mag van iedereen nog 4 jaar door. 
Zoals eerder aangegeven heeft Candy afscheid genomen. Haar taken zijn overgenomen door 
Pius, waarvoor onze dank.  
 
 
 
 
 
 



 
 
 
10.  Benoeming kascontrole-commissie 
Martin de Graaff en Nana Bien hebben beiden 2  jaar zitting gehad. Wij hebben Candy Smit 
en John Helsloot gevraagd. Candy voor 1 jaar en John voor 2 jaar. De aanwezige leden gaan 
hiermee allemaal  akkoord.   
 
11. Vaststelling lidmaatschapscontributie voor het komende jaar 
Het woord is opnieuw aan Peter. Het is lastig om deze vast te stellen omdat de prijzen van 
de wandelbond pas in het najaar vastgesteld worden. Wij zitten dus met een dilemma. 
Voorlopig zullen wij het lidmaatschap met max € 2,-- verhogen. Mocht de KWBN een hogere 
vergoeding dan € 2,-- voorstellen,  dan zullen wij een extra vergadering inlassen. Alle 
aanwezige leden zijn hiermee akkoord. Er zijn geen vragen .  
 
12  Rondvraag  
Wat zijn de kosten van de verzorging van de vierdaagse. Deze zullen niet worden verhoogd.  
- 30 km  = € 35,-- 
- 40 km  =  € 43,-- 
- 50 km  = € 43,-- 
 
13.  Sluiting 
Voorzitter Jack sluit om 21.00 uur de vergadering.  Na een korte pauze, met een kopje koffie 
of een lekkere borrel, volgt een interessante presentatie van Mike van Eerd.  
 
Wij danken een ieder voor zijn of haar aanwezigheid en wensen alle aanwezige veel 
wandelplezier.  
 

    
 

  

 


